



استمارة حساب المعدل العام لشهادة البكالوريوس للمتقدمين لشغل الوظائف الأكاديمية المساندة لغير خريجي جامعة الكويت

GPA calculation form for bachelor's degree for non-Kuwait University graduates applying for academic support positions

Personal Information*		المعلومات الشخصية*
Applicant Name		اسم المتقدم
Civil ID No.		الرقم المدني
Job Description		الوظيفة المتقدم لها
Department		القسم
College		الكلية
Bachelor's degree Information		معلومات خاصة بشهادة البكالوريوس
University Name		اسم الجامعة
Major		التخصص
Year		سنة التخرج
Name of Universities with Transfer Credits in order* (if found)		اسم جامعات المواد المحولة بالترتيب* (إن وجد)
Name of Diploma Certificate in case it complements the study years of the bachelor's degree* (if found)		اسم شهادة الدبلوم في حال كانت مكتملة للسنوات الدراسية لشهادة البكالوريوس* (إن وجد)

Notes:

* The applicant must provide the department with all required documents.
** Ensure that the copies of the official transcripts of the bachelor's degree and the transfer credits are complete, clear, and easy to read and make sure that there is no stamp on the grades or on the credits of the courses.

ملاحظات:
* على المتقدم تزويد القسم بكافة المستندات المطلوبة.
** التأكد من أن نسخ كشوف الدرجات الرسمية لشهادة البكالوريوس والمواد المحولة كاملة وواضحة يسهل قراءتها مع عدم وجود ختم على الدرجات العلمية أو عدد الساعات الدراسية للمقررات الدراسية.



استمارة حساب المعدل العام لشهادة البكالوريوس للمتقدمين لشغل الوظائف الأكاديمية المساندة لغير خريجي جامعة الكويت

GPA calculation form for bachelor's degree for non-Kuwait University graduates applying for academic support positions

Required documents	✘	✓	مستندات يجب توفرها
Bachelor diploma*	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	شهادة البكالوريوس*
A copy of the Official Transcript of the bachelor's degree, complete and clear* • Ensure that the copy is complete, clear, and easy to read and make sure that there is no stamp on the grades or on the credits of the courses.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	نسخة من كشف الدرجات الرسمي لشهادة البكالوريوس كاملة وواضحة* • التأكد من أن النسخة كاملة وواضحة يسهل قراءتها مع عدم وجود ختم على الدرجات العلمية أو عدد الساعات الدراسية للمقررات الدراسية.
A copy of the Official Transcripts of the <u>Transfer Credits</u> , complete and clear* (if found) • Ensure that the copies are complete, clear, and easy to read and make sure that there is no stamp on the grades or on the credits of the courses.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	نسخة من كشوف الدرجات الرسمية للمواد المحولة كاملة وواضحة* (إن وجد) • التأكد من أن النسخ كاملة وواضحة يسهل قراءتها مع عدم وجود ختم على الدرجات العلمية أو عدد الساعات الدراسية للمقررات الدراسية.
Universities Grading Scale*	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	سلم درجات الجامعات*
Excel File with all Data* • The excel file can be obtained from the website of the Office of Vice President for Academic Affairs http://vpaa.ku.edu.kw/en/Relevants_Form_acad.php	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ملف الأكل بأكافة بيانات* • يمكن الحصول على ملف الأكل من موقع مكتب نائب مدير الجامعة للشئون العلمية http://vpaa.ku.edu.kw/ar/Relevants_Form_acad.php
The Equivalency Certificate from Ministry of Higher Education in Kuwait for a bachelor's degree obtained from a university other than Kuwait University*	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	شهادة المعادلة من وزارة التعليم العالي بدولة الكويت لشهادة البكالوريوس التي تم الحصول عليها من جامعة غير جامعة الكويت*
Please state the reason if one of the required documents cannot be provided.	يرجى ذكر السبب في حال عدم توفر أحد المستندات المطلوبة.		

Date:

التاريخ:

Signature:

التوقيع:

Notes:

* The department must attach and verify all required documents.

ملاحظات:

* على القسم ارفاق جميع المستندات المطلوبة، والتأكد من صحتها.